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Now available in a convenient pocket-sized mini format, this is the essential illustrated
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reference book for everyone interested in houses. Following the popular format of The
Art Book, this title is a new and innovative presentation of houses and dwellings from
all periods and all corners of the globe. It presents 500 houses classified by architect,
designer, patron or cultural tribe and people in an A-Z format, with each house
represented by a full-page reproduction and a text that describes the building, placing
it and its designer in its historical context. The book also includes an easy-to-use
glossary of technical terms and movements, and a directory of houses open to the
public.
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英文

画册

历史

评论

这本书收录的基本上都是住宅建筑，有豪宅也有各个民族自己搭的小棚子，在欧美日本
的经典之作之间，还有好几栋南非和印度的房子让人眼前一亮，可惜大概是因为作者的
资源有限，没有在书里看到多少中国民居，我觉得四合院，桶楼，和南方的庭院都很适
合它的主题。英国建筑选的太多有点重复。当然还是很喜欢，书的装订可以平摊开来，
图片的尺寸很大，可以慢慢研究，加入读者自己关于“家”的梦想。另外一座建筑只有
一张图，真要感兴趣的话还得找别的书看。

-----------------------------
和大恐恐一起翻这本建筑小册子的时光~~美好的回忆~~~亚洲范围内，收录了很多日本
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的建筑~~其实中国很多古建筑也是很有韵味的~~不是只有紫禁城才可以收录在内的。
。
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